



Frankie Leung
Partner
Bain & Company

梁國權
貝恩公司
全球合夥人

Frankie Leung is a partner in our Hong Kong office. He is a leader of Bain's Financial Services practice in Greater China.

Frankie has more than 20 years of experience in consulting and financial services. He has advised CEOs and executives of leading financial institutions across a wide range of topics, including corporate strategy, business transformation, innovation & digital, customer centricity, organizational change, and performance improvement.

He holds an MBA from The Wharton School, a master's degree from Harvard University, and a BBA from the Hong Kong University of Science and Technology.

梁國權先生是貝恩公司大中華區金融服務業務的領導成員，常駐香港。

梁先生擁有 20 年以上的管理顧問經驗，他曾為多家大型銀行以及跨國金融機構的管理層提供諮詢服務，專業領域包括企業戰略、業務轉型、數字化與創新、客戶中心轉型、組織架構轉型、績效提升等等。

梁先生擁有美國沃頓商學院 MBA、美國哈佛大學碩士學位、香港科技大學工商管理學士學位。



梁国权
贝恩公司
全球合伙人

Frankie Leung
Partner
Bain & Company

梁国权先生是贝恩公司大中华区金融服务业务的领导成员，常驻香港。

梁先生拥有 20 年以上的管理咨询经验，他曾为多家国内的大型银行以及跨国金融机构提供咨询服务，专业领域涵盖企业战略、业务转型、数字化与创新、客户中心转型、组织架构转型、绩效提升等等。

梁先生拥有美国沃顿商学院 MBA、美国哈佛大学硕士学位、香港科技大学工商管理学士学位。

Frankie Leung is a partner in our Hong Kong office. He is a leader of Bain's Financial Services practice in Greater China.

Frankie has more than 20 years of experience in consulting and financial services. He has advised CEOs and executives of leading financial institutions across a wide range of topics, including corporate strategy, business transformation, innovation & digital, customer centricity, organizational change, and performance improvement.

He holds an MBA from The Wharton School, a master's degree from Harvard University, and a BBA from the Hong Kong University of Science and Technology.